
Solna den 27 augusti 2018 

Enkel fråga till barn- och utbildningsnämndens 

ordförande Marianne Damström Gereben 

 

 

 

Enkel fråga om maxtak i Solnas fritidshem 

 

Lagom till sommarlovet meddelade Skolinspektionen att Solnas kommunala fritidshem har flera brister 

som behöver åtgärdas för att Solna ska uppfylla skollagens krav. Skolinspektionen anser att flera av 

kommunens fritidshem i praktiken saknar ett pedagogiskt ledarskap och att uppföljning av 

läroplansmålen saknas. Dessutom anser Skolinspektionen att Solna stad brister i att se till att all 

utbildning i fritidshemmen sker i ändamålsenliga lokaler och att elevgrupperna har en lämplig 

sammansättning och storlek. Det finns fritidshem som inte kan erbjuda eleverna vila och rekreation. 

 

Vänsterpartiet är av åsikten att fritidsverksamheten fyller en viktig roll i Solnabarnens liv och skolgång, 

särskilt eftersom många barn tillbringar mer tid på fritids än i klassrummet. Vi anser att Solnas barn är 

värda en bättre fritidsverksamhet än i dag, och framförallt ser vi ett akut behov av mindre fritidsgrupper 

för att barnens behov ska kunna tillgodoses. I dag är många fritidsgrupper alldeles för stora, vilket gör 

att barnen inte kan få den uppmärksamhet, stimulans, stöd eller lugn de behöver.  

 

Barnen ska kunna vila när de behöver det, de ska delta i en pedagogisk verksamhet av hög kvalitet 

och de ska inte behöva trägnas med 41 andra barn i för små lokaler. Vi tar för givet att staden kommer 

göra sitt bästa för att åtgärda alla de brister som Skolinspektionen har påpekat, men Vänsterpartiet ser 

att fritidsverksamheten skulle må bra av högre ambitioner, inte minst vad gäller fritidsgruppernas 

storlek.  

 

Med anledning av ovanstående undrar jag: 

 

Har staden för avsikt att införa ett maxtak för fritidsgruppernas storlek?  

 

 

 

 

  Rebecca Hedenstedt 

 


